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Z A P I S N I K 
 
sa 20. redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Labina, održane 03. kolovoza 2015. godine 
u prostorijama Velike vijećnice Grada Labina, Titov trg 11, sa početkom u 18,00 sati. 
 
Sjednicu je otvorio Valter Poropat, predsjednik Gradskog vijeća koji je sjednici i 
predsjedavao. Pozdravlja sve prisutne i daje riječ Jasmini Milanović Ružić, pročelnici Ureda 
Grada Labina, da izvrši prozivku vijećnika Gradskog vijeća Grada Labina. 
Jasmina Milanović Ružić, pročelnica Ureda Grada, prozivkom vijećnika Gradskog vijeća 
Grada Labina utvrđuje da sjednici Vijeća od ukupno 17 vijećnika u 18,00 sati  prisustvuje 16 
vijećnika i to: Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), Željko Ernečić (SDP), 
Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS), Valdi Gobo (SDP), Jasmina Gruičić (SDP), Rasim Halilović 
(BDSH), Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića), Darko Martinović (KLGB nositelja 
Darka Martinovića), Alda Miletić (IDS-HSU-HNS), Đanluka Miletić (IDS-HSU-HNS), Giuliano 
Milevoj (IDS-HSU-HNS), Federika Mohorović (IDS-HSU-HNS), Josip Mohorović IDS-HSU-
HNS), William Negri (Hrvatski laburisti-stranka rada), Valter Poropat (IDS-HSU-HNS), Marin 
Zagrić (IDS-HSU-HNS). 
 
Pored vijećnika Gradskog vijeća sjednici su prisustvovali: Tulio Demetlika, Gradonačelnik 
Grada Labina, Eni Modrušan, zamjenica Gradonačelnika, Zoran Rajković, zamjenik 
Gradonačelnika, Jasmina Milanović Ružić, pročelnica Ureda Grada, Anamarija Lukšić, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i gradnju, Marija Kadoić 
Balaško, pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije, Loreta Blašković, pročelnica 
Upravnog odjela za samoupravu i opće poslove, Donald Blašković, pročelnik Upravnog 
odjela za komunalne djelatnosti, Dalibor Zupičić, direktor Labin 2000 d.o.o. Labin, Renata 
Kiršić, predsjednica Savjeta mladih Grada Labina sa suradnicima, Tanja Škopac, Daniela 
Bukvić, predstavnice tiska, Silvana Fable, Radio Labin, predstavnica medija.  
 
Predsjednik Vijeća Valter Poropat, konstatira da prema izvršenoj prozivci Vijeće ima 
potreban kvorum  pa može punovažno raspravljati i odlučivati. Pozdravlja sve prisutne, kao i 
slušatelje Radio Labina te predlaže usvajanje dnevnog reda kao u prijedlogu materijala sa 
slijedećim dopunama: Donošenje Prvih Izmjena i dopuna Programa pripreme i gradnje 
objekata i uređaja komunalne infrastrukture i ostalih objekata za 2015. godinu sa projekcijom 
za 2016. i 2017. godinu i Donošenje Prvih Izmjena i dopuna Proračuna Grada Labina za 
2015. godinu sa projekcijom za 2016. i 2017. godinu. Obrazlaže da je razlog ovih dopuna 
uvođenje novog programa koji se odnosi na energetsku obnovu javnih zgrada sa kapitalnim 
projektom – Energetska obnova zgrade Centra Liče Faraguna Labin. Naime, Ministarstvo 
graditeljstva i prostornog uređenja je objavilo poziv na podnošenje prijava za sufinanciranje 
projekata energetske obnove zgrada javnog sektora u kojima se obavlja djelatnost odgoja i 
obrazovanja pod nazivom Pilot Projekt energetska obnova zgrada i korištenje obnovljivih 
izvora energije u javnim ustanovama koje obavljaju djelatnost odgoja i obrazovanja. 
 
GLASOVANJEM: JEDNOGLASNO.  
 
Predsjednik Vijeća Valter Poropat, otvara Aktualni sat. 
 
Aktualni sat  
 
William Negri (Hrvatski laburisti-stranka rada), kaže da građani Starog grada Labina već 
duže vrijeme uzastopno postavljaju isto pitanje a tiče se uspona na potezu G. Martinuzzi koji 
je jako naporan, pogotovo za starije osobe, pa se predlaže da se tamo napravi jedan 
rukohvat koji će se ujedno moći i dobro uklopiti u prostor. 
Vijećnik nije pitanja postavio u pisanom obliku.  
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Tulio Demetlika, Gradonačelnik, kaže da se slaže da se radi o pitanju koje se već duže 
vrijeme postavlja i nastavlja da su u Proračunu Grada Labina za ovu godinu planirana 
sredstva za izradu projektne dokumentacije za kompletnu rekonstrukciju starogradske jezgre 
i radovi su u tijeku. Postavljanje rukohvata se razmatra u Upravnom odjelu za komunalne 
djelatnosti i eventualno će se moći realizirati na kraju ove godine ovisno o izmjenama i 
dopunama Proračuna Grada Labina u rujnu 2015. godine, u protivnom odmah početkom 
iduće godine. 
 

Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), postavlja dva vijećnička pitanja 

Gradonačelniku. Prvo pitanje odnosi se na onečišćenje zraka na Labinštini, koji podatak je 
objavljen u medijima, a odnosi se na izvještaj ZZJZIŽ za 2014. godinu. Naime, vezano za tu 
informaciju, a isto tako i vijećnička pitanja koja je tijekom 2013. i 2014. godine postavljao, 
traži od Gradonačelnika da ga upozna sa tom problematikom, te da poduzme mjere u skladu 
sa njegovim ovlastima. Nastavlja dalje da je njegova molba ujedno bila i zahtjev baš kao i 
danas, a to je, da se natjeraju odgovorni iz organizacija i institucija da promptno, 
transparentno i učinkovito rade svoj posao za koji su plaćeni tj. da se javnost obavještava i 
da se poduzimaju mjere da zrak, okoliš, zemlja i voda budu zaštićeni od prljave industrije na 
Labinštini, a pogotovo kad ti podaci „odlaze u crveno“. Apelira da se mora učiniti sve da se 
spriječi zagađenje zraka, vode i zemlje , jer tu se živi i ne treba se baviti samo posljedicama, 
već se treba preventivno angažirati na rješavanje uzroka takvog stanja, s obzirom da su 
zakašnjeli podaci - „prošao voz“. Poruka bi glasila „bolje spriječiti nego liječiti. Drugo 
vijećničko pitanje također postavlja Gradonačelniku i pita što se poduzima da fekalne vode 
Labina NE poniru u Krapanski potok čime se ugrožavaju izvorišta pitke vode F.Gaia i Kokoti. 
Nastavlja da je predstavnica ZZJZIŽ izrazila zabrinutost da se u našim izvorima „nešto 
događa“, i da  se treba „zabrinuti“, a da je poniranje fekalnih voda samo „priča“, demantira 
izvještaj ZZJZIŽ iz 2007, 2009, 2011 i 2013. godine i ispitivanja koja su vođena za podzemne 
tokove. Labinsko podzemlje je povezano, a sama činjenica da se ispod nalaze jamski 
hodnici, niskopi, uskopi, galerije i otkopi koji su puni vode i  koji svoju međusobnu 
povezanost imaju sada preko vode a da se nešto događa u podzemlju upravo govore ta 
izvješća. Moli i zahtjeva od Gradonačelnika da se natjeraju organizacije i institucije da rade 
svoj posao za koji su plaćeni. Njihov je posao da na vrijeme, promptno i učinkovito zaštite 
izvorišta pitke vode, te da učine sve kako bi žitelji Labinštine pili najbolju vodu koja je na 
raspolaganju. Sada i jučer i prekjučer tvrdi da Labinština NE pije najbolju vodu koju joj je 
priroda podarila i ističe da tu činjenicu treba ozbiljno shvatiti, a samim tim i učiniti sve da se 
to promjeni. Što se tiče zaštite izvorišta pitke vode F. Gaia i Kokoti – jedna rečenica: BOLJE 
SPRIJEČITI NEGO LJEČITI.       
Vijećnik je pitanja postavio u pisanom obliku.  
Pitanja se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik odgovara da će vijećnik odgovor dobiti u pisanom obliku, a 
slaže se da podaci ZZJZIŽ kasne i s tim u vezi im se može i uputiti primjedbu, iako, ističe da 
on kao Gradonačelnik uredno dobiva informacije kada dođe do određenih parametara iznad 
dozvoljenih. Kaže dalje da je on kao Gradonačelnik u svome mandatu tražio da se postavi 
jedan panel sa podacima o kvaliteti zraka, a to je bio i jedan od njegovih uvjeta kao člana 
Povjerenstva za ocjenu Studije utjecaja na okoliš za TE Plomin C 500 na ugljen. Isto tako, 
ističe da se na području Labinštine od 1993. godine postavilo 5 mjernih stanica ne računajući 
i one koje je postavio Holcim u Koromačnu. Što se tiče priča o ugrožavanju pitke vode, 
činjenica je da Labinjani danas piju zdravstveno ispravnu vodu za piće, a ono što nas brine i 
što smo poduzeli su bezbroj razgovora s Hrvatskim vodama, jer se zna tko je dužan provoditi 
projekte u cilju zaštite izvora, to su Hrvatske vode, a one imaju svoje prioritete. Ističe da je na 
jednoj od prošlih sjednica Vijeća govorio da Hrvatske vode imaju svoje prioritete svrstane u 
aglomeracije za područje Labinštine (prva, druga i treća) i tada je rekao i da HV zajedno s 
fondovima EU konkretno planiraju pročistač otpadnih voda u Rapcu realizirati do 2023. 
godine, 2004. godine smo dobili sredstva za izradu idejnog projekta za pročistač otpadnih 
voda, građani Rapca se nisu složili s lokacijom i lokacija se preselila, potom smo se uključili 
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u projekt Sjeverni jadran, pa isključili, isti primjer je i za pročistač otpadnih voda Labin 
zajedno s Rašom i to će ići od 2017.-2020. godine. 
 
Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), odgovara da je on govorio i govori o 
zaštiti izvorišta jer naša fekalna stanica je iznad izvorišta, a ako postoje prioriteti, smatra da 
prvi prioritet treba biti zaštita izvorišta, a onda su kanali, rijeke itd. 
 
Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS), postavlja vijećničko pitanje Gradonačelniku. Napominje da 
se približava nova pedagoška godina u Dječjem vrtiću i jaslicama, a nedavno su provedeni i 
upisi djece u pedagošku godinu 2015/2016., te je poznato da se jedan manji broj djece sa 
područja Grada Labina zbog većeg broja zainteresiranih od raspoloživih slobodnih mjesta 
nije uspio upisati u Dječji vrtić, odnosno Jaslice. Zanima ga da li gradska uprava ima rješenje 
da izađe u susret djeci i roditeljima, te da pokuša otvoriti još jednu odgojno-obrazovnu 
skupinu, čime bi se problem neupisane djece riješio.   
Vijećnik je pitanje postavio u pisanom obliku.  
Pitanje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Eni Modrušan, zamjenica Gradonačelnik, odgovara da gradska uprava i ove godine promišlja 
kako realizirati smještaj za svu djecu s područja Grada Labina po iskazanom interesu 
roditelja za upis njihove djece u Vrtić. Ove godine se postigao dogovor s Općinom Sveta 
Nedelja i s Općinom Raša da se po završetku ovog upisa i po iskazanom interesu roditelja 
zajednički oformi još jedna grupa za vrtički uzrast, a prostora ima u Starom gradu Labinu. 
Zaključuje da je Grad zajedno s općinama Sveta Nedelja i Raša spreman izraditi rebalans i 
smjestiti djecu koja ostanu neupisana po završetku redovnog upisa, jasno ukoliko bude 
zahtjeva za smještaj djece u dodatnu grupu. 
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik, podsjeća da je Gradsko vijeće na prošloj sjednici donijelo 
Odluku o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Labina i Presike gdje je 
upravo omogućeno privatnom vrtiću Gloria proširenje kapaciteta za što su oni i iskazali 
interes, dok je kroz energetsku obnovu postojeće zgrade Dječjeg vrtića Labin omogućena 
izgradnja dodatnih Jaslica. Dalje informira vijećnike da je Grad u fazi izrade studije 
predizvodljivosti za novi vrtić na Vinežu.  
 
Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića), kaže da nastavlja sa svojim pitanjem koje je 
počeo postavljati na prošloj sjednici Vijeća a nije ga stigao do kraja postaviti i nastavlja da 
građani kada se konačno i spuste do mora nemaju se gdje smjestiti jer su sve plaže 
popunjene ležaljkama, starim ručnicima, suncobranima i sl. Pita ne samo Gradonačelnika 
nego i Turističku zajednicu i TD Labin 2000 i sve turističke djelatnike što misle da se u Rapcu 
treba napraviti da Rabac opet bude biser Labinštine. Drugo pitanje se odnosi na gradsku 
tržnicu Labin koja je, zna, bila u koncesiji „Faraguna Investment“ d.o.o., a danas je u 
podkoncesiji, ne zna koga, ali zna da je ovih dana, zbog velikih vrućina, bilo jako ružno na 
tržnici i prodavačima i kupcima i pita Gradonačelnika što se misli poduzeti da se uvjeti na 
tržnici i za kupce i za prodavače malo poboljšaju. 
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik,  kaže da vezano za Rabac i dalje tvrdi da je Rabac biser 
Kvarnera, a i ove gužve koje se dešavaju u Rapcu potvrđuju da je Rabac destinacija koja 
svakim danom sve više raste. Od 2002./2003. godine određene plaže su i označene 
zaštitnim znakom organiziranosti na plažama tzv. Plavom zastavom koja također doprinosi 
dizanju određene kvalitete. Ističe dalje da su sve plaže u Rapcu otvorenog tipa niti jedna nije 
zatvorenog tipa, a koncesionari se moraju držati određenih pravila koja su definirana i o tome 
brigu vodi komunalni redar koji obilazi plaže radi održavanja reda na plažama. Kaže da su i 
neki hoteljeri imali određene primjedbe koje su dobili od svojih gostiju i čini mu se da će 
trebati i pooštriti mjere održavanja reda protiv nekih koncesionara. Ističe dalje da se radi na 
jednom dugoročnom projektu upravo u cilju proširenja plažnog prostora, a to je šetnica koja 
se planira od Maslinice do Sv. Marine, a u drugoj fazi i do Tunarice, odnosno do Trgeta. Što 
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se tiče tržnice, kaže da je Grad Labin davne 1994. godine raspisao jedan natječaj, oblik 
javno – privatno partnerstvo, javila se tvrtka „Faraguna Investment“ d.o.o. s kojom se sklopio 
ugovor o realizaciji programa rekonstrkcije gradske tržnice, objekt je predan tvrtki na 
upravljanje i gospodarenje na vrijeme od 25 godina. U međuvremenu je vlasnik tvrtke tvrtku 
prodao jednoj drugoj tvrtki u Rijeci i Grad Labin s tom tvrkom ima određene probleme i zato 
je i angažirao odvjetnički ured da se neke stvari definiraju i dovedu u red.  
 
Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića) odgovara da nije rekao da je Rabac 
neuređen ali da bi ga trebalo dići na jedan veći standard jer si koncesionari tamo uzimaju 
prevelika prava. Drugo, točno je da je koncesija najprije data na 20 godina, a onda se 
aneksom ugovora produžila za još 5 godina tj. ukupno na 25 godina jer koncesionar u 
ugovorenom roku nije napravio na tržnici sve što je po ugovoru bio u obvezi napraviti (šiber 
vrata, ventilator za grijanje i hlađenje itd.). 
 
Darko Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića), pohvaljuje jučerašnju organizaciju 
manifestacije 20.obljetnice vojno – redarstvene akcije Oluja, dan pobjede, dan domovinske 
zahvalnosti i dan branitelja, sve u jednom, zahvaljuje svima na uloženom trudu. Ponavlja 
svoje vijećničko pitanje od prije godinu i više dana jer misli da je sada opet vrijeme da se 
pokušaju okupiti svi predstavnici braniteljskih udruga  i da se počne sakupljati arhivska građa 
da se nešto stvori u povodu 25. obljetnice formiranja 119. Brigade, napose jer smo pokazali 
da zajedno možemo puno toga napraviti, tako neka i to barem ostane u spomen 
generacijama koje će doći poslije nas. 
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik, zahvaljuje na čestitkama i pohvalama svima koji su 
sudjelovali na ovom projektu, a što se tiče predložene Spomen sobe, ističe da će Grad Labin 
kao i do sada, podržati sve aktivnosti koje pokreću udruge civilnog društva sa kvalitetnim 
programima, ali same moraju biti nositelji tih programa i aktivnosti. Gradsko vijeće zajedno s 
Gradskom upravom i Gradonačelnikom će definirati prioritete jer građani imaju bezbroj želja, 
bezbroj projekata koje žele da se realiziraju, a u jednoj godini je samo jedan proračun i zato 
treba sve dobro isplanirati. 
 
Valter Poropat predsjednik vijeća zaključuje Aktualni sat i objavljuje utvrđeni dnevni red 
sjednice Vijeća. 
 
AD. 1. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na prvu točku dnevnog reda „Donošenje Zaključka 
o prihvaćanju polugodišnjeg izvješća o izvršenju Proračuna Grada Labina za period siječanj-
lipanj 2015. godine.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.  
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Marija Kadoić Balaško, pročelnica Odjela za 
proračun i financije. 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, otvara raspravu. 
 
U raspravi su sudjelovali vijećnici: Mladen Bastijanić KLGB nositelja Mladena Bastijanića), 
Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS), Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića). 
 
Mladen Bastijanić KLGB nositelja Mladena Bastijanića) kaže da kod realizacije treba paziti 
da se prioritetno rješavaju neki problemi i tu spominje Kapitalni projekt uređenje ulaza u 
Rabac koje izvršenje se planira u drugoj polovici godine (str. 147. Izvješća). Dalje se osvrće 
na Kapitalni projekt rekonstrukcija i sanacija velikog kupatila, tople veze, šohta i dijela 
podzemlja u sklopu rudarskog komleksa na Pijacalu i dio koji govori da sigurnosno-tehnički 
pregled postojećeg stanja podzemnog dijela rudnika i rudarsko-geodetski snimak postojećeg 
stanja podzemnog dijela rudnika izrađuje tvrtka iz Slovenije, iz Velenja (PREMOGOVNIK 
VELENJE d.d.). Smatra da su ti novci trebali ostati na području Labina i Labinštine, napose 
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što su ti hodnici pogotovo Krapanj i Rabac (Karlote su, misli, imali neki prodor vode) 
desetljećima služili svrsi i sigurnosno-tehnički su u redu i da ne treba trošiti novac za neke 
takve provjere. 
 
Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS), kaže da se može biti zadovljno sa ostvarenjem prihodovne 
strane, napose kada se zna da se Proračun jako dobro puni s turističkom sezonom pa će 
prihodovna strana biti i veća do kraja godine. Isto tako smatra da je i rashodovna strana 
dobro planirana jer su i rashodi u granicama planiranih, dakle smatra da je Proračun za 
2015. godinu realno planiran. 
 
Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića) kaže da su i prihodovna i rashodovna strana 
za ovih 6 mjeseci 2015. godine izbalansirane i taj dio je u redu. Nezadovoljan je izvršenjem 
tzv. programa I i II koji su ukupno izvršeni svega 16,22%. Slaže se sa rečenim da su to 
specifični programi, ali smatra da se ti programi moraju dobro i na vrijeme i kvalitetnije 
pripremiti jer su ti programi okosnica razvoja Grada Labina i zato misli da bi trebalo malo 
drugačije pristupiti planiranju tih programa. 
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik, vezano za realizaciju Proračuna za prvih 6 mjeseci, 
posebno se osvrće na primjedbu vijećnika Mladena Bastijanića vezano za naručene poslove 
od strane stručnjaka iz rudnika Velenje i da li se mogu dobiti i neki drugi stručnjaci s područja 
Republike Hrvatske, kaže da danas možda i ima još stručnjaka ali je pitanje da li imaju 
registriranu firmu i ovlaštenje da mogu staviti pečat na dokument i potruditi se oko 
sigurnosnih mjera vezano za zaštitu posjetitelja budućeg rudnika kao turističke atrakcije. Na 
osnovu svih poziva i istraživanja koja su se provela, u Republici Hrvatskoj nema takve firme 
koja to može učiniti i zato je jedino preostalo da se koristimo partnerima i projektima u kojima 
smo sudjelovali i koji već imaju iskustva u prenamjeni rudarskih prostora u neku drugu 
namjenu, bilo muzejsku, turistčku itd. Što se tiče rudnika Velenje imamo primjer kako su to 
oni realizirali i sigurno će biti kvalitetni u pripremi i snimki te dokumentacije koja nam je 
potrebna za buduću građevinsku dozolu. Što se tiče planiranja tzv. Programa I i II, slaže se 
da su oni najbitniji programi za budući razvoj ali oni na žalost ne ovise samo o nama, npr. tu 
je bitno izvršenje komunalne naknade, zatim komunalnog doprinosa koje pak izvršenje ovisi 
o potencijalnim investitorima i njihovim planovima i zato planirati komunalni doprinos je jako 
teško. Također Gradska uprava ima zadatak i da izvidi mogućnost prodaje putem natječaja 
onih gradskih nekretnina koje su Gradu neatraktivne. Zaključuje da ova Gradska uprava 
racionalno vodi računa o trošenju sredstava. Što se tiče ulaza u Rabac, kaže da Grad ima 
sredstva za otkup zemljišta jer je prostor bivše benzinske crpke u vlasništvu Ine  i ima 
planirana sredstva za izradu idejnog projekta jer Rabac sigurno zaslužuje jedan dodatni 
napor da se ulaz u Rabac dodatno uredi, a što se tiče Krvove place na Vinežu, u Proračunu 
je osigurano 90.000,00  kuna za idejni projekt. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 14 „ZA“, 2 „UZDRŽANA“ donijelo „Zaključak o prihvaćanju polugodišnjeg 
izvješća o izvršenju Proračuna Grada Labina za period siječanj-lipanj 2015. godine.  
 
AD. 2. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na drugu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke 
o donošenju Lokalnog programa za mlade Grada Labina“.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.  
Uvodno obrazloženje za ovu točku su dale Loreta Blašković, pročelnica Upravnog Odjela za 
samoupravu i opće poslove i Renata Kiršić, predsjednica Savjeta mladih Grada Labina. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, otvara raspravu. 
 



6 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici: Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića), Jasmina 
Gruičić (SDP), Darko Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića), Valter Glavičić (IDS-
HSU-HNS). 
 
 
Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića), zahvaljuje svima koji su sudjelovali u izradi 
ovog programa i daje svoju punu podršku ovom programu. 
 
Jasmina Gruičić (SDP), kaže da nema zamjerke predloženom materijalu, a posebno ju je 
dojmila kritična nota vezano uz položaj mladih u Labinu te nadodaje da nezna da li su ostali 
vijećnici to pročitali. Kaže da bi htjela da mladi ustraju u svom radu i da se tu politika ne 
mješa, da ne budu samo ukras demokracije, već da iskoriste potencijal mladih ljudi koji su 
pametni, inteligentni i koji znaju što hoće i žele to izraziti i treba im dati podršku i zato im želi 
da ne posustanu u svom radu. 
 
 Darko Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića), replicira vijećnici i istiće da je 
presumpcija (pretpostavka) da svatko onaj tko je vijećnik ima obvezu i da će normalno 
pročitati materijal, a činjenica da ako netko ne komentira materijal ne znači da ga nije 
pročitao nego da je suglasan s onim što je pročitao i nema potrebu javiti se za riječ.  
 
Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS) misli da nakon ovako iscrpnog programa svi mladi zaslužuju 
čestitke i zaslužuju od svih vijećnika apsolutnu podršku. 
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik, kaže da su mladi aktivni i pohvaljuje njihovu aktivnost i 
uključivanje u demokratske procese. Dalje se referira na izneseno od strane vijećnice 
Jasmine Gruičić i kaže da je danas sve politika i tako je i vođenje projekata namjenjenih 
mladima jedan dio te politike. Podsjeća da je Grad Labin bio prvi grad koji je po modelu 
Norveške prakse pokrenuo inicijativu osnivanja Gradskog vijeća mladih Grada Labina, a bio 
je i jedan od prvih gradova u RH i prvi grad u Istri koji je odmah po donošenju zakona o 
osnivanju savjeta mladih, osnovao Savjet mladih Grada Labina i danas je već četvrti saziv 
Savjeta mladih Grada Labina i zato se ne slaže s konstatacijom da se danas mladima ne 
omogućava njihovo demokratsko pravo izjašnjavanja i uključivanja u sve demokratske 
procese, u donošenje svih dokumenata i to ne samo za mlade nego i za ostale građane 
Grada Labina. Ističe dalje da se ovaj Lokalni program mora iz mjeseca u mjesec, iz godine u 
godinu nadograđivati i mijenjati u skladu s novim životnim izazovima i trenucima, a Gradska 
uprava mora biti otvorena za sve oblike suradnje s mladima i isto tako i svim ostalim 
građanima Grada Labina.  
 
Loreta Blašković, pročelnica Upravnog odjela za samoupravu i opće poslove, nadodaje da 
donošenjem ovog Lokalnog programa proces još nije gotov, te da dalje slijedi donošenje 
akcijskog plana za razdoblje od dvije godine gdje će se konkretno definirati aktivnosti, 
izvršitelji i financiranje.  
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“ donijelo „Odluku o donošenju Lokalnog programa za 
mlade Grada Labina“.  
 
AD. 3. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na treću točku dnevnog reda „Donošenje Prvih 
izmjena i dopuna Programa pripreme i gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture i 
ostalih objekata za 2015. godinu sa projekcijom za 2016. i 2017. godinu“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.  
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala, Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, zaštitu okoliša i gradnju.  
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Valter Poropat, predsjednik Vijeća, otvara raspravu. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“ donijelo „Prve izmjene i dopune Programa pripreme i 
gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture i ostalih objekata za 2015. godinu sa 
projekcijom za 2016. i 2017. godinu. 
 
AD. 4. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na četvrtu točku dnevnog reda „Donošenje Prvih 
izmjena i dopuna Proračuna Grada Labina za 2015. godinu sa projekcijom za 2016. i 2017. 
godinu“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.  
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala, Marija Kadoić Balaško, pročelnica Upravnog 
odjela za proračun i financije. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, otvara raspravu. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“ donijelo „Prve izmjene i dopune Proračuna Grada 
Labina za 2015. godinu sa projekcijom za 2016. i 2017. godinu. 
 
Valter Poropat,  predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu.  
 
Sjednica je tonski snimana. 
 
Dovršeno u  19,30 sati. 
 
       ZAPISNIK VODILA                        PREDSJEDNIK 
 
  Jasmina Milanović Ružić                                          Valter Poropat 
 

 

 

 


